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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2018. január 23-án 14:00 órakor a MEE központi tárgyaló termében 
megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Dr. Kádár Péter, Kovács András, Dr. Székely Csaba. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Nagy János, Dr. 
Fodor István helyett Garai János, Dr. Madarász György, Dr. Danyek Miklós, Orlay Imre, Veisz 
Imre, Hollósy Gábor, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső, tanácskozási joggal rendelkező 
tagok, továbbá Günthner Attila és Balázs Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dr. Hartmann Bálint, Dr. Tóth Judit, Sőrés Péter, Becker Péter. 

Első napirendi pontként Haddad Richárd ismertette az Előző Elnökségi ülésen 
elhatározottak helyzetét. A Külgazdasági és Külügyminisztériumot tájékoztattuk az 
exportképes cégek listájáról.  

Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a delegált aláírási jogkörök gyakorlati 
alkalmazásáról. A Titkárság összeállít egy dokumentumot, amely tartalmazza azokat a 
hivatkozásokat, amelyek alapján a névre szóló aláírási delegálások gyakorolhatók és 
igazolhatók. Ha a szerződő fél kéri az aláírás hitelességét, ezt kell bemutatni a hivatkozott 
szabályzatokkal (Alapszabály, SZMSZ, Kötelezettségvállalási szabályzat), valamint a névre 
szóló delegálást igazoló papírral együtt.  

Az előző Elnökségi ülésen az Elnökség úgy döntött, hogy a Titkárság dolgozóinak 3% átlag 
béremelését vizsgáljuk felül és igazítsuk az iparági béremelési gyakorlathoz. Béres József 
tájékoztatta az Elnökséget, hogy az iparági gyakorlathoz igazítva 8-10% béremelést javasol.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a Titkárság dolgozóinak 
8-10% átlag béremelési javaslatát 2018 évre. Az Egyesületi Elnökség 01/2018 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta a Titkárság dolgozóinak 8-10% átlag béremelési 
javaslatát 2018 évre. 

Második napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a 2018 évi díjfelhívást.  

A 2018. évi MEE díjak felhívásának közzététele az Elektrotechnika január-februári összevont 
számában, valamint ezzel párhuzamosan a MEE honlapján, együttesen történik. A 
javaslatokat a Tagnyilvántartó rendszer erre a célra létrehozott felületén kell megtenni. 
Javaslatok beérkezési határideje a MEE díjakra 2018. március 16. A Díjbizottságok 2018. 
március 30-ig fejezik be a bírálatot és készítik el javaslatukat. Az Egyesületi Elnökség 2018. 
április 10-én véglegesíti a díjazottak körét.  

A diplomaterv és szakdolgozat pályázatok esetén a bíráló bizottság a 2017. június 30. után és 
2018. június 30-ig elkészült és beadott diplomaterv és szakdolgozat pályázatokat értékelheti.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE díjak 2018 évre 
vonatkozó felhívását. Az Egyesületi Elnökség 02/2018 számú határozatával egyhangúlag 
elfogadta a MEE díjak 2018 évre vonatkozó felhívását. 

Harmadik napirendi pontként Günthner Attila a 2017. évi taglétszám alakulását, valamint a 
kizárt és belépett tagok listáját mutatta be. Az Elnökség kéri a Titkárságot, hogy a VET és 
VTT szervezetekre vonatkozó adatok legyenek külön kimutatva a táblázatban. Ángyánné 
Kiss Zsuzsanna kéri, hogy a TaR és könyvelési adatokat egyeztessük. Günthner Attila 
jelezte egy kínai cég pártoló tagként történő belépésének igényét: http://www.sh-
liangxin.com/en/. A cég egyelőre Magyarországon nem forgalmaz, keresi a kapcsolatokat. 
Kovács András javasolta, hogy kérjünk információt a Külgazdasági és Külügyminisztériumtól. 
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Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta az elmúlt időszakban 
kizárt és belépett tagok listáját. Az Egyesületi Elnökség 03/2018 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta az elmúlt időszakban kizárt és belépett tagok listáját. 

Negyedik napirendi pontként Béres József vázolta a 65. Vándorgyűlés műszaki, tartalmi 
szervezésének helyzetét és a főtámogatóval egyeztetett tartalmi javaslatot, amelynek 
részleteit az írásos előterjesztés tartalmazza. Javasolt fő téma: „Tiszta Energia – 125 éves a 
magyar villamos energia elosztás”. A hozzászólások után az Elnökség egyetértett abban, 
hogy a fő témát és a mottót még finom hangolni kell. Ezt rábízhatjuk a kommunikációért 
felelős csapatra. Továbbá egyetértett abban, hogy a BME VET és a magyar villamosenergia 
elosztás 125 éves jubileuma kapcsán ezek a témák kapjanak helyet a plenáris ülések 
valamelyikén.  

Ötödik napirendi pontként Kovács András összefoglalta az írásban is megküldött 
Alapszabály módosítási javaslatokat, amelyek a jelenlegi tisztségviselőkre nem vonatkoznak. 

Javaslatok: 

a) Az Elnökség tagjait a küldöttgyűlés 3 év helyett 4 év időtartamra válassza! A 

hozzászólások után az Elnökség felvetette a 3x3 éves ciklus lehetőségét is. 

b) A Ptk teret enged annak, hogy tagdíj nem fizetés miatt a tagot ne kizárja az 

egyesület, hanem a Ptk. 3:69. § pontja szerint a tagsági jogviszonyt mondja fel. 

Megfelelő szabályozás esetén így elkerülhető a tagdíj nem fizetés miatt a rendkívül 

bonyolult kizárási procedúra. 

c) A küldöttgyűlés által választott tisztségviselő csak olyan személy lehet, aki legalább 5 

éve az Egyesület tagja. A javaslat arról szól, hogy a minimum 5 éves tagsági 

jogviszonyt töröljük el, legyen elegendő a MEE tagság. A hozzászólások után az 

Elnökség javasolta az 5-ről 3 évre történő redukálást. 

Az Egyesületi Elnökség 04/2018 számú határozatával két igen, három tartózkodás és egy 
nem szavazat mellett elfogadta, hogy az egyesület választott tisztségviselői maximum 2 x 3 
éves ciklus helyett 3 x 3 éves ciklust tölthessenek be. 

Az Egyesületi Elnökség 05/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta, hogy a 
küldöttgyűlés által választott tisztségviselő csak olyan személy lehet, aki legalább 3 éve az 
Egyesület tagja. 

Az Egyesületi Elnökség 06/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta, hogy tagdíj 
nem fizetés esetén az egyesület ne kizárja a tagot, hanem mondja fel a tagsági viszonyát. 

Hatodik napirendi pontként az Egyesületi Elnökség az írásban benyújtott dokumentumok 
alapján a MEE Verebély László Szervezetének megalakulását tárgyalta. Haddad Richárd és 
Dr. Danyek Miklós elvállalta az új szervezet Mentorálását. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE Verebély László 
Szervezetének megalakulását, SZMSZ-ét és az alakuló ülés jegyzőkönyvében megválasztott 
vezetőit. Az Egyesületi Elnökség 07/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a 
MEE Verebély László Szervezetének megalakulását, SZMSZ-ét és az alakuló ülés 
jegyzőkönyvében megválasztott vezetőit. 

Hetedik napirendi pontként Kovács András a MEE GDPR megfeleléssel kapcsolatos 
feladatait ismertette az írásos előterjesztés alapján. A 2018. május 25-i hatálybalépését 
követően kell alkalmazni a személyes adatoknak az Unióban tevékenységi hellyel rendelkező 
adatkezelők vagy adatfeldolgozók tevékenységeivel összefüggésben végzett kezelésére. A 
Nemzeti Adatvédelmi és Információszabadság Hatóságtól kell segítséget, állásfoglalást kérni. 
Kell egy szakértő (auditálási jogkör) akinek a segítségével létre kell hozni egy adatkezelési 
szabályzatot. Határidő: 2018. május 25. Ezt követően kell az abban foglaltakat betartani. Addig 
alkalmazhatjuk a régi gyakorlatot. A projektet a Titkárság koordinálja. 
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Egyebek: 

• A MEE Győri szervezete egy írásban benyújtott excel táblázatban sorolta fel annak a 21 

tagtársuknak a nevét, akik esetében kezdeményezik a tagdíjmentességet, mivel elmúltak 

65 évesek és több mint 40 éve a MEE tagjai. Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete 

egyhangúlag elfogadta a MEE Győri szervezet tagdíjmentesség iránti kérelmet 21 

tagtársuk esetében. Az Egyesületi Elnökség 08/2018 számú határozatával egyhangúlag 

elfogadta a MEE Győri szervezet tagdíjmentesség iránti kérelmet 21 tagtársuk esetében. 

• Tóth József meghívta az Elnökség tagjait az első Innovációs Kerekasztal eseményre, 

amely február 27-én lesz Szegeden. Az eseménynek az NKM Áramhálózati Kft. ad otthont 

és közösen szervezi a MEE Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központjával, de ezt a 

jogot szívesen adja majd át másik hálózati engedélyes társaság és más MEE régió 

részére.  

• Nagy János hívta fel a figyelmet a VTT által koordinált Hulladékgazdálkodási 

szemléletformálási kampányra. Világíts rá! - „Te hogyan hívod fel a figyelmet a 

lámpahulladékok szelektív hulladékgyűjtésére?”. A kampány hivatalos sajtótájékoztatója 

január 17-én volt. A pályázatokat vers, videó, dal formájában várják. A kampány egy 

kiállítással zárul. 

 

2018. január 23. 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

 
 
Günthner Attila 

 
 
Béres József 

 

Irodavezető Elnök  

 


